

TOURISM & HOSPITALITY**NEWS & EVENTS
UPDATES****FOOD &
BEVERAGE****餐饮业**

MICHELIN BIB GOURMAND

MICHELIN Guide Hong Kong Macau 2018 Bib Gourmand Selection

This year's selection includes 82 addresses - 73 in Hong Kong and 9 in Macau, and 17 Hong Kong restaurants are first time-awardees. Among the new awardees, eight restaurants specialise in Cantonese cuisine.

[More details...](#)

2018年香港澳门必比登推介结果公布

本年共有 82 间餐厅获得必比登推介，包括 73 间香港餐厅及 9 间澳门餐厅，而 17 间首次上榜餐厅均位于香港。在新上榜名单中，八间提供广东菜式。 [详情...](#)

Get Ready for 18 Days of Foodie Holiday Market to Ring in the Cheer (18 Nov - 31 Dec)

Foodie has partnered with Fashion Walk in Causeway Bay to showcase seven weekends of Foodie Holiday Market. [More details...](#)

**Fashion Walk x Foodie假日市集
(11月18日至12月31日)**

本地潮流杂志Foodie将一连七个周末，与铜锣湾Fashion Walk合办「Fashion Walk x Foodie假日市集」。 [详情...](#)

Voluntary "Salt/Sugar" Label Scheme for Pre-packaged Food Products

The scheme will help consumers identify low-salt-low-sugar products more easily and make informed choices. [More details...](#)

自愿参与预先包装食品「盐/糖」标签计划

推出计划旨在让消费者容易辨认「低盐低糖」的产品，从而作出有依据的决定。 [详情...](#)

TRAVEL & TOURISM

旅游业



Hong Kong - the World's Most Visited City in 2017

Euromonitor International reveals in its 2017 Top City Destinations Ranking that Hong Kong was the most visited city in the world.

[More details...](#)

香港成为全球最受欢迎旅游目的地

欧睿信息咨询公司(Euromonitor International)在其2017年度《最佳城市旅游目的地》排名中显示，香港是年度最多游客造访的城市。详情...

Hong Kong Affluent FIT Positive on Future Outbound Spending

According to a survey conducted at the 2017 International Travel Expo Hong Kong, around half (46 percent) of the respondents said they will increase their travel spending in 2018. [More details...](#)

香港高端旅客对明年旅游开支乐观

香港国际旅游展公众观众调查发现，近半受访者(46%)会增加明年的旅游开支。详情...

CONVENTIONS & EXHIBITIONS

会议展览业



More Space for Exhibition Venues

Three government offices in Wan Chai North will be redeveloped for more exhibition venues for Hong Kong. [More details...](#)

新设施助香港巩固会展业龙头地位

政府将拆卸湾仔北的三幢政府大楼，腾出土地作扩建会议展览中心。详情...

Asian E-tailing Summit Makes its Debut in Hong Kong (6 Dec)

Asian E-tailing Summit will make its debut at Hong Kong Trade Development Council's SmartBiz Expo, inviting industry leaders to share insights to the rising digital consumption on the world economy, worldwide procurement for cross-broader e-commerce and the omni-channel prioritised social commerce movement. [More details...](#)

首届亚洲电子商贸峰会(12月6日)

首届亚洲电子商贸峰会将汇聚世界一流的讲者及行业领导，围绕跨境电子商贸、社交商贸及全渠道营销策略三大方向阐释电子商贸的挑战和机遇。详情...

GENERAL 一般消息



Hong Kong Ranked World's Fifth Easiest Place to Do Business

Hong Kong ranked the fifth in the World Bank's Doing Business 2018 Report, reaffirming its position as one of the world's easiest places to do business. [More details...](#)

香港便利营商排名全球第五位

世界银行发表《2018年营商环境报告》，香港再度被评为全球营商最便捷的地方之一，在便利营商排名榜位列全球第五。详情...

Hong Kong Signs Agreement with Switzerland on Automatic Exchange of Financial Account Information in Tax Matters

Including the agreement with Switzerland, Hong Kong now has 15 AEOI partners. [More details...](#)

香港与瑞士就税务事宜自动交换财务帐户资料签署协定

连同与瑞士签署的协定，香港的自动交换资料伙伴数目达十五个。详情...

Introduction of a Two-tier Profits Tax System

The Government will introduce a two-tier profits tax system to enhance Hong Kong's competitiveness. Under the new system, the tax rate for the first \$2 million of profits of enterprises will be lowered to 8.25 percent, or half of the standard profits tax rate. [More details...](#)

政府争取明年落实利得税两级制

政府提出利得税两级制建议，以纾缓中小企税务负担。新制度下，企业首200万元利得税率，将由政纲建议的10%进一步降至8.25%，即利得税率的一半；其后利润则继续按标准税率16.5%评税。详情...

UPCOMING HK EVENTS

最新活动

Hong Kong International Bakery Expo

30 November-2 December 2017

Hong Kong Convention and Exhibition Centre

香港会议展览中心

[More...](#)

World SME Expo

1-3 December 2017

Hong Kong Convention and Exhibition Centre

香港会议展览中心

[More...](#)

HK Formula E

2-3 December 2017

Central Harbourfront

中环海滨活动空间

[More...](#)

Hong Kong Food Festival

24-28 December 2017

Hong Kong Convention and Exhibition Centre

香港会议展览中心

[More...](#)

Hong Kong Brands and Products Expo

16 December 2017-8 January 2018

Victoria Park

维多利亚公园

[More...](#)

Asian E-tailing Summit

9-11 November 2017

Hong Kong Convention and Exhibition Centre

香港会议展览中心

[More...](#)

CONTACT US

联系我们

Should you need any advice on setting up in Hong Kong, please get in touch.

Our services are free and tailored to your needs.

Sindy Wong

黃思敏

Head of Tourism and Hospitality

T: (852) 3107 1067

E: swong@investhk.gov.hk

Betty Leung

梁婉霞

Americas, Africa

T: (852) 3107 1028

E: bleung@investhk.gov.hk

Jenny Hui

许嘉珮

Asia (except Greater China), France

T: (852) 3107 1047

E: jhui@investhk.gov.hk

Lily Wang

王丽

Greater China, Australasia

T: (852) 3107 1037

E: lwang@investhk.gov.hk

Rebecca Chan

陈凤霞

Europe (except France)

T: (852) 3107 1093

E: rebeccachan@investhk.gov.hk